

## Thomas A. Boogaart II

I don't need to tell you about burnout, stress, lack of promotion or unpaid overtime, because you live it every day. It's useless to be mad; it's time to get smart. We cannot keep doing the same things and expect a different result. To shift the table, we need to tell our stories. We need a President that will get this union laser focused on exposing the injustice of discrimination based upon employment status. Gandhi called this *satyagraha*. Truth will be our sword for engaging Ottawa, Queens Park, students and university donors until the administration sees the wisdom in improving our working conditions.

### Academic Employment History:

- 2014-2022: LTA, Department of History, U of O.
- 2004-2014: Part-time Professor, Departments of History and Geography, U of O
- 2000-2002: Visiting Assistant Professor, Department of Geography, SUNY-Geneseo

### Relevant Recent Experience:

- 2021-2022: Faculty of Arts Council (APTPUO Humanities Representative)
- 2021-2022: Senate Committee on Teaching and Evaluation
- 2021-2022: [Federal Liberal Riding Association of Pontiac](#) Organization Chair (comms and mobilization)
- 2018-2020: APTUO Vice President Internal; Lead Organizer [Invisible Conference](#) plus Lead Author of [Basic Guide](#) for *Transforming Your Course for Distance Learning*

### Select Publications:

- [At the Global Turn \(2019\)](#)
- [Ethnogeography of Late Medieval Bruges \(2004\)](#)
- Fulcrum "[Striking Balance](#)" (Oct. 24, 2020)

### What We Must Do:

- Constitutional convention to identify reforms that promote transparency and accountability.
- Transform Union Council from a rubber stamp to advisory and oversight body.
- Train departmental representatives as union stewards.
- Establish a professional communications team to mobilize members and recruit allies.
- Build APTPUO into a grassroots movement.
- Relentlessly disseminate our vision of an equitable university.

["It always seems impossible until it's done!"](#) -Nelson Mandela

## Thomas A Boogaart II

Je n'ai pas besoin de vous parler d'épuisement professionnel, de stress, d'absence de promotion ou d'heures supplémentaires non rémunérées, car vous le vivez tous les jours. Il est inutile de s'énerver, il est temps d'agir intelligemment. Nous ne pouvons pas continuer à faire les mêmes choses et espérer un résultat différent. Pour faire bouger les choses, nous devons raconter nos histoires. Nous avons besoin d'un président qui fera en sorte que ce syndicat se concentre sur dénoncer l'injustice de la discrimination fondée sur le statut d'emploi. Gandhi appelait cela *satyagraha*. La vérité sera notre épée pour engager Ottawa, Queens Park, les étudiants et les donateurs de l'université jusqu'à ce que l'administration voie l'avantage d'améliorer nos conditions de travail.

### Historique d'emploi :

- 2014-2022: NLT, Département d'histoire, U of O
- 2004-2014: Charge du cours, U of O
- 2000-2002: Professeur adjoint invité, Département de géographie, SUNY-Geneseo

### Expérience pertinente :

- 2021-2022: Conseil de la Faculté des Arts
- 2021-2022: Comité du Sénat sur l'enseignement et l'évaluation
- 2021-2022: [Association libérale fédérale de Pontiac](#), Directeur d'organisation
- 2018-2020: Vice-président interne de l'APTUO ; organisateur principal de la conférence Invisible et auteur principal du *Basic Guide for Transforming Your Course for Distance Learning*

### Publications :

- [At the Global Turn](#)
- [Ethnogeography of Late Medieval Bruges](#)
- Fulcrum "[Striking Balance](#)" (24 Oct. 2020)

### Ce que nous devons faire :

- AGM pour identifier les réformes qui favorisent la transparence et la responsabilité.
- Transformer le conseil syndical en un organe consultatif et de surveillance.
- Former les représentants départementaux en tant que délégués syndicaux.
- Mettre en place une équipe de communication professionnelle pour mobiliser les membres et recruter des alliés.
- Transformer l'APTUO en un mouvement « *grass roots* ».
- Disséminer sans relâche notre vision d'une université équitable.

"Cela semble toujours impossible jusqu'à ce que ce soit fait !" -Nelson Mandela